
   

    
Møtebok Hobøl og Tomter menighetsråd onsdag 04.06.25 

  
Konstituering:   
  
Til stede: Ane Frogner Risan, Johnny Spernes, Lisbeth Melvær, Tove Marie Opsahl 
Halset, Hans Vidar Solheim Karlsen, Øyvind Garsjø og sokneprest Svein F Elgvin.  
Fra administrasjonen: Daglig leder Terje Stenholt. 
Forfall: Jan Mathisen, Anne-Grethe Slettevold Meling og Ingebjørg M. V. Kolstad. 
Ikke møtt: Tom-Andre Tarlebø 
  
Saksliste:    
   
27/25 – Godkjenning av innkalling og saksliste.  
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent.  

28/25 - Godkjenning av møtebok fra 23.04.25   
Vedtak: Møtebok fra 23.04.25 godkjennes.  
 
29/25 – Vertskap til sommerkonsertene i Hobøl kirke 13. og 20, juni. 
Vedtak: Johnny 13.06. Forslag: Jan 20.6 (prøver selv å finne erstatter dersom han 
ikke kan). Verten møter kl. 18.00. Ønsker velkommen og takker av artisten med en 
blomst (kjøp hos Essen på faktura til Hobøl sokn eller legg ut). Holder også en 
flammende kollekttale om muligheten til å gi en gave til menighetens konsertarbeid 
#128585 
 
30/25 – Møteplan for høst-semesteret. 
Vedtak: Møtene avholdes i kirkestallen ved Hobøl kirke torsdager kl. 18.30 – 21.00. 
Datoer: 21.8, 18.9 (med ansatte), 23.10 og 20.11. 
 
 
31/25 – Orienteringssaker: 
 
Nytt fra «utvalgene»: 
Gudstjeneste:  

- Utvalget skal ha møte onsdag neste uke. Plan for gudstjenester 2026 blir 
hovedsak. Knappere ressurser på preste-siden vil berøre planen. Innspill tas 
imot med takk: Mange ressurser i soknet. Pensjonerte prester. Lekfolk. Legge 
plan for et halvår om gangen ift. frivillige ressurser (så ikke man binder seg for 
årevis). 

KULU:  
- Referat fra møte 12.05 sendes ut sammen med møteboka. MR vil få revidert 

KUL-plan til godkjenning/vedtak høsten 2025. Ønske om å få til noe for unge 
familier en gang i måneden(«familiemiddag»). Rullere mellom tettstedene? 
  

Diakoni:  



-Referat fra møte i utvalget 19.05.25 var vedlagt innkallingen. Johnny gikk litt 
mer i dybden på temaene. 

God Tone:  
- 4 øvelser og 1 sosial samling før sommeren. Band på gang også. Hans er tatt 

vel imot. Han har mye energi som smitter over på koret. Ikke forfall av 
medlemmer i «hvileperioden». Noen nye medlemmer har kommet til. Koret 
forblir et menighetskor og ønsker ikke å opprette eget styre/org.nr. osv. 
Økonomi: Kr. 5000 står urørt på MR-budsjett 2025. Medlemskontingent: Kr. 
1200 i året. Betaler kr. 600,- to ganger i året.. Terje lager forslag til 
ordning/dokument og drøfter med kasserer/regnskapsfører og Øyvind.  

Byggekomiteen kirkestallen: 
- Ønsker vi fortsatt å ta ned vegg mellom rommene? Ja, men bevegelig 

skillevegg er ønskelig. FR-budsjett 26/27?  Nye møbler? Ja, legges inn i MR-
budsjett 2026? Fjerne el.piano? Ja, Hans Dur spørres om det kan 
selges/kastes/gis bort. 

Soknepresten: 
- Fin konfirmantleir. Fine konfirmasjoner. 19 påmeldt til konfirmasjon 2026 – 

kjør promo! Fungerende prost i 3 uker i sommer. En del gravferder i andre 
sokn (særlig Askim). Sommerfest for alle ansatte i IØ i morgen. 

MR-leder/nestleder:  
- Kirkekaffelister Anne-Grethe jobber med saken.  
- Takk til Elgvin d.e. for foredrag. Sende blomst (Terje) 

Fellesrådets representant (forfall) 
- Terje sender ut referat etter deres møte 16.06.  
- FR må være på «ballen» ift. privatisering av veien opp til Hobøl kirke. Gjelder 

også veien opp til Heli kirke. 
Daglig leder:  

- Blomsterhilsen levert til revisor + Svanhild Garsjø og Berit Dingstad (prosjekt 
nytt kjøkken i kirkestallen). 

- Minner om den flotte gjengen som er ansvarlige for åpen veikirke.  
 
32/25 – Eventuelt 

1. Terje: Offisielt velkommen til Hans Dur Molvik markeres i gudstjenesten og 
under kirkekaffen 8.6. Kirkekaffe: Anne-Grete kontroll. Hans Vidar ordner 
gave fra MR. Anne-Grete sier noen ord fra MR. Terje fra arbeidsgiver. Anne-
Grete og Terje er med på forbønnshandling i gudstjenesten. 

2. Hans Vidar: Har en brusautomat som kan bygges om til gravlys-automat.  
Kan vi få til noe slikt på Hobøl gravplass? Gravplassforvaltningen må 
konsulteres.  

3. Hans Vidar: Kart over gravplassen mulig å henge opp? Her må vi også 
konsultere gravplassforvaltningen.  

4. Hans Vidar: Ønske om flere benker på gravplassen. Oppdatering: Det er 4 
benker på Hobøl gravplass i dag. 

 
 
Hobøl/Tomter 04.06.25 
  
  
Johnny Spernes       Terje Stenholt 
Nestleder        Sekretær 


